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Wéér schriftelijke vragen aan het stadsbestuur over gevaarlijke Grasaren in Rijswijk.

Bij de fractie van Rijswijks Belang is begin juni het bericht binnengekomen dat er weer een inwoner 
van Rijswijk naar de dierenarts is gemoeten met haar hond, omdat deze een grasaar in het oor had.

Hierop volgende via sociale media een klachtenregen m.b.t. de grasaren in Rijswijk.

Rijswijks-Belang  heeft in 2019 en 2020 al eerder art. 44 vragen gesteld en in 2020 kwam hier de 
volgende beantwoording op:  

"De structurele aanpak van het groenbeheer, en dus ook de bestrijding van grasaren, is vastgelegd in 
het Groenbeheerplan 2020-2023.

Door randen langs verharding te steken of te maaien wordt voorkomen dat grasaren

(“kruipertjes”) te veel overlast veroorzaken voor huisdieren".

In het kader van artikel 44 heeft de fractie van Rijswijks-Belang de volgende vragen:

1. Is de aanpak van Grasaren al begonnen? Zo ja, wanneer en op welke plekken in Rijswijk? Zo nee, 
waarom nog niet?

2. Zijn de hondenlosloopgebieden al extra gecontroleerd op Grasaren? Zo ja, welke gebieden? Zo 
nee, waarom nog niet?

3. Hoeveel schadeclaims zijn er de afgelopen jaren bij de gemeente binnengekomen m.b.t. Grasaren 
in het hondenlichaam?

Wat is er met deze schadeclaims gedaan door de Gemeente?

4. Kunnen inwoners overlast van Grasaren melden via de link;  melding openbare ruimte: 
https://www.rijswijk.nl/melding-openbare-ruimte, zodat er een overzicht ontstaat waar er overlast 
wordt veroorzaakt door Grasaren en dat dit voor de Gemeente inzichtelijk gaat worden en er dan 
actie op ondernomen kan worden indien de overlast erg hoog is?

Zo nee, waarom niet?
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